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La defensa andalusa del Barça assegura que sense la feina de les seves companyes

hauria estat impossible assolir aquesta fita.

Nascuda a Sevilla fa 29 anys, Melanie Pérez va arribar al Barça al 2003 quan tan sols

en tenia 14. Des d’aleshores ha viscut en primera persona el creixement progressiu del

futbol femení blaugrana. Competitiva, treballadora incansable i amb una gran visió de

joc, Pérez, la jugadora que més temps porta al club, ja acumula 10 Copes Catalunya al

seu palmarès, les mateixes que té el Barça en aquesta competició.



És la jugadora que ha guanyat més Copes Catalunya: 10, és a dir, els mateixos

títols que té el Barça en aquesta competició. Què suposen aquests números per

a vostè?

Estic molt contenta i orgullosa d’haver pogut assolit tantes Copes Catalunya. És una

satisfacció enorme. Aquesta fita ha estat possible gràcies a la feina de les meves

companyes.

La primera final que va guanyar va ser la temporada 2008-2009 davant

l’Espanyol en una tanda de penals molt llarga (7-6), després d’empatar a 3. Què

recorda d’aquell primer partit a la Copa Catalunya?

Recordo que en aquella època ens costava molt derrotar l’Espanyol. Aixecar aquella

Copa Catalunya va ser una satisfacció immensa, un record que mai oblidaré.

L’any següent van enfrontar-se a la UE L'Estartit, amb victòria per 3 a 0, sent el

club gironí l’únic equip que ha aconseguit arribar a la final, a banda del Barça i



l’Espanyol. Què creu que significa que sempre hàgiu jugat la final els dos clubs

de Barcelona?

El Barça i l’Espanyol són els dos clubs catalans que, a priori, disposen de les millors

jugadores, tant de Catalunya com d’Espanya, i fins i tot a nivell internacional. És normal

que tinguin més opcions d’arribar a la final que l’Estartit o qualsevol altre conjunt

català.

El 2013 l'Espanyol va aixecar el títol a la tanda de penals, però des d’aleshores,

el club blaugrana ha tingut l’hegemonia de la Copa Catalunya. Creu que les

últimes sis finals guanyades van en consonància amb el creixement del futbol

femení al club?

Totalment. El Barça ha augmentat notablement el seu nivell en els últims anys i

aquesta ratxa de sis finals consecutives guanyant és un reflex de la feina ben feta.

Estic molt contenta d’haver format part d’aquest equip durant aquests anys i d’haver

aportat el meu gra de sorra per assolir aquests títols.



Com valora l’evolució que ha tingut la Copa Catalunya Femenina durant aquests

10 anys?

L’evolució ha estat molt positiva. El nivell de competitivitat ha augmentat bastant, es

poden veure partits d’un gran nivell i les jugadores cada cop tenen més qualitat.

Considera que s’està treballant bé en favor del futbol femení a Catalunya?

Sí, considero que els clubs haurien de seguir la mateixa línia de treball que està portant

a terme el Barça, apostant per la base. D’aquesta manera, els clubs tindrien més nivell

i, en conseqüència, el futbol femení català seria encara millor.

Quin creu que és el nivell que hi ha a les categories inferiors d’arreu del

territori?

Catalunya és una de les comunitats autònomes que millor treballa el futbol base

femení. Malgrat que el nivell a la resta de l’Estat va creixent progressivament, encara

queda molta feina a fer si ens comparem amb el futbol masculí.

Què li falta al Barça per equiparar-se, una mica més, als millors equips

d’Europa?

Estem entre els millors equips d’Europa. Portem diverses temporades arribant a

quarts de final, semifinals i, fins i tot, la final de la Champions. Cada vegada estem més

a prop d’assolir aquest desitjat títol.

 

 



 


